
Styremøte Vassås bygdekvinnelag 24/11 2020 

Møtet var på den digitale plattformen Zoom, av smittevernhensyn. 

 

Til stede:  

Marit G Tymczuk, Birgit Johansen, Bjørg Meland, Lene P Myhrvold, May Britt Haslestad, Reidun S 
Green, Åse Marie Green 

 

• Regnskapet for 2020 er godkjent og sendt inn 
• Styremøtereferat godkjennes på neste styremøte og sendes der etter ut til medlemmene 
• Vi har fått brev fra Vassås Vel om at ny pris for leie av Granly er 400 kr 
• Det jobbes med en felles informasjonsbrosjyre for alle foreninger i Vassås. Vi venter på info 

om hvor mye som skal være med. Marit og Åse Marie snakker med Bjørn Steinar Bergan på 
4H sitt grøtmøte 7/12 

• Søknaden om å få delta med prosjekt i tradisjonsmatskolen er godkjent 
• Tradisjonsmatskolen skal ha et digitalt seminar, 25/11 
• Marit og Åse Marie møter på grøtmøtet til 4H for å informere om tradisjonsmatskolen 
• Vi må huske på smittevern og fototillatelser v/gjennomføring av tradisjonsmatskolen 
• Aktivitetene for laget blir i 2021 tradisjonsmatskolen. 4H velger hvilke aktiviteter de ønsker. 

Valgene presenteres på grøtmøtet. Frist for å melde tilbake til oss er satt til 4/1 
Vi bestemmer hvem blant medlemmene som skal være gruppeledere i de ulike aktivitetene 

• Vi blir enige om å skrive julekort og levere til alle medlemmer i uke 51. Hvert styremedlem 
får tildelt ca tre medlemmer de får ansvar for. Birgit deler opp medlemmene og sender oss 
navnene 

• Reidun foreslår at vi kan invitere medlemmene til å dele fortellinger om barndommens 
juleminner på Facebook. Sender ut invitasjon til alle medlemmer 

• Vi går tur i Hof annenhver tirsdag. Oppmøte ved hallen kl 18.  
• Verveuker i uke 5, 6 og 7. Tanker om hva vi kan gjøre: Gå på tur og/ eller møtes ved en 

bålpanne og møtes ute for å spise suppe 

Neste styremøte blir 13/1 kl 18 på zoom 

 

 

 

 

Ref. Lene P Myhrvold 

 


